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Protokół VI sesji Rady Miejskiej 

w Szczawnie-Zdroju z dnia 24.09.2024 r. 

~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~ 

w sali w konferencyjnej 

Urzędu Miejskiego w Szczawnie-Zdroju 

(pok. 27, II piętro) 

Godzina rozpoczęcia obrad - 9:30, zakończenia – 12:22 

 

Radni nieobecni usprawiedliwieni: radna Ewelina Piotrowska, radna 

Agnieszka Wilk. 

Radny nieobecny w trakcie: Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej 

w Szczawnie-Zdroju A. Pisarska- obecna od godz. 9.02 do końca trwania 

sesji tj. do godz. 12.22. 

 

Uwaga: 

Zgodnie ze znowelizowaną w maju 2018 roku ustawą o samorządzie 

gminnym, sesje rad gmin począwszy od kadencji 2018 – 2023 (przedłużoną 
do 30.04.2024 r.) są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń 

rejestrujących obraz i dźwięk.  
Nagrania obrad są udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej. (Art. 20 

ust. 1b) 
Całość dyskusji oraz poruszane problemy nagrane zostały w wersji 

z obrazem i dźwiękiem – pod adresem: 
https://szczawnozdroj.posiedzenia.pl/zakładka Archiwum/ VI sesja Rady 

Miejskiej w Szczawnie-Zdroju z dnia 24.09.2024 r. 
 

1. Otwarcie sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju Ł. Różycki otworzył VI 

sesję Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju oraz powitał zaproszonych gości: 

- Burmistrza Szczawna-Zdroju Pana Marka Ćmikiewicza, 

- Zastępcę Burmistrza Szczawna-Zdroju Panią Magdalenę Tarnawską, 

- Skarbnika Miasta Panią Bogumiłę Wojtczuk, 

- Sekretarza Miasta Pana Sławomira Grochalę, 

- Mecenasa Pana Marka Żegnałka, 

https://szczawnozdroj.posiedzenia.pl/zakładka%20Archiwum/
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- Dyrektora Zespołu Szkolno-Przedszkolnego im. Przyjaciół Przyrody 

w Szczawnie-Zdroju Panią Sylwię Kotarbę, 

- Prezesa Spółki Akcyjnej Uzdrowisko Szczawno-Jedlina Pana Krzysztofa 

Urbańskiego, 

- Dyrektora Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Szczawnie-Zdroju Pana 

Tomasza Durajczyka, 

- Kierowników i Pracowników tut. Urzędu, 

- Mieszkańców Szczawna-Zdroju. 

 

Przewodniczący poinformował, że zawiadomienie o sesji wraz 

z porządkiem obrad zostało dostarczone radnym w terminie zgodnym 

z § 20 ust. 3 Statutu Uzdrowiskowej Gminy Miejskiej Szczawno-Zdrój. 

 

Na podstawie listy obecności ustalono, że na stan 15 radnych – 13 radnych 

było obecnych. 

 

W związku z powyższym oznacza to niezbędne quorum do podejmowania 

prawomocnych uchwał. 

 
Lista obecności Radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

 
Lista gości stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej Ł. Różycki zaproponował przejście 

do następnego punktu obrad sesji. 

 
2. Przyjęcie porządku obrad. 

 

Porządek obrad sesji stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Ł. Różycki zapytał czy są wnioski, które radni 

chcieliby zgłosić. 

 

Wobec braku uwag Przewodniczący Rady Miejskiej Ł. Różycki zaprosił do 

następnego punktu obrad sesji. 



3 
 

 

3. Informacja Prezesa Uzdrowiska Szczawno-Jedlina S.A. 

o aktualnej sytuacji Uzdrowiska oraz na temat remontu kapitalnego 

w Zakładzie Przyrodoleczniczym w Szczawnie-Zdroju. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Ł. Różycki powitał jeszcze raz Pana 

Krzysztofa Urbańskiego Prezesa Spółki Akcyjnej Uzdrowisko Szczawno-

Jedlina. 

 

Pan Prezes zabrał w tym punkcie głos i przedstawił informacje 

w ww. zakresie. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Ł. Różycki zaprosił do dyskusji. 

 

W dyskusji udział wzięli: radny J. Kaczanowski, Prezes Uzdrowiska, 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej A. Pisarska, Przewodniczący Rady 

Miejskiej Ł. Różycki, radny H. Hammer, radny A. Sikoń, radny J. Kozłowicz, 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka, Burmistrz Szczawna-Zdroju,  

 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował przejście 

do następnego punktu obrad sesji. 

 

4. Informacja Dyrektora Zespołu Szkolno-Przedszkolnego im. 

Przyjaciół Przyrody w Szczawnie-Zdroju o stanie realizacji zadań 

oświatowych za rok szkolny 2023/2024- wnioski Komisji Oświaty, 

Kultury i Sportu. 

 

Informacja Dyrektora Zespołu Szkolno-Przedszkolnego im. Przyjaciół 

Przyrody w Szczawnie-Zdroju o stanie realizacji zadań oświatowych za rok 

szkolny 2023/2024 została załączona do aplikacji POSIEDZENIA.PL 

i stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Ł. Różycki przywitał jeszcze raz Panią Sylwię 

Kotarbę Dyrektora Zespołu Szkolno-Przedszkolnego im. Przyjaciół Przyrody 

w Szczawnie-Zdroju. 

 

Informację w tym zakresie przedstawiła Pani Dyrektor Zespołu Szkolno-

Przedszkolnego. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zaprosił do dyskusji. 

 

W dyskusji udział wzięli: radny P. Nasiukiewicz, Dyrektor Zespołu Szkolno-

Przedszkolnego. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował przejście 

do następnego punktu obrad sesji. 

 

5. Informacja dot. realizacji form wypoczynku dzieci i młodzieży 

w czasie wakacji w 2024 r. 

 

Informacja dot. realizacji form wypoczynku dzieci i młodzieży 

w czasie wakacji w 2024 r. została załączona do aplikacji POSIEDZENIA.PL 

i stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Ł. Różycki przywitał jeszcze raz Pana 

Tomasza Durajczyka Dyrektora Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji 

w Szczawnie-Zdroju 

 

Informację w tym zakresie przedstawił Pan Tomasz Durajczyk Dyrektor 

Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Szczawnie-Zdroju. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zaprosił do dyskusji. 

 

W dyskusji udział wzięli: radny J. Kaczanowski, Burmistrz Szczawna-Zdroju. 
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Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował przejście 

do następnego punktu obrad sesji. 

 

6. Informacja na temat realizacji imprez sportowych na terenie 

miasta od 1.01.2024 r. do 31.08.2024 r. 

Informacja na temat realizacji imprez sportowych na terenie miasta 

od 1.01.2024 r. do 31.08.2024 r. została załączona do aplikacji 

POSIEDZENIA.PL i stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

Informację w tym zakresie przedstawił Pan Tomasz Durajczyk Dyrektor 

Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Szczawnie-Zdroju. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zaprosił do dyskusji. 

 

W dyskusji głos zabrał Burmistrz Szczawna-Zdroju. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował przejście 

do następnego punktu obrad sesji. 

 

7. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej z dnia 27 sierpnia 

2024 r. 

 

Protokół ten został przesłany wszystkim radnym na adresy 

e-mailowe. 

 

• Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał czy są uwagi do protokołu 

z sesji dnia 27 sierpnia 2024 r. 

 

Wobec braku uwag odbyło się głosowanie nad przyjęciem protokołu 

z sesji Rady Miejskiej z dnia 27 sierpnia 2024 r. 

 

Protokół z sesji Rady Miejskiej z dnia 27 sierpnia 2024 r. został przyjęty 

jednogłośnie w głosowaniu: za- 13, przeciw- 0, wstrzymało się od głosu- 0, 
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obecnych podczas głosowania- 13 radnych, w głosowaniu udziału 

nie  brała radna E. Piotrowska, radna A. Wilk. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju 

zaproponował przejście do następnego punktu obrad sesji. 

 
8. Sprawozdania z pracy Stałych Komisji Rady. 
 

Protokoły: z posiedzenia Komisji Rewizyjnej z dnia 18.09.2024 r., 

z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury i Sportu z dnia 18.09.2024 r., 

z posiedzenia Komisji Budżetowej i Gospodarki Mieniem 

z dnia 19.09.2024 r., z posiedzenia Komisji Spraw Obywatelskich z dnia 

23.09.2024 r., zostały załączone do aplikacji POSIEDZENIA.PL. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zaprosił do dyskusji, zapytał czy radni mają 

uwagi do ww. protokołów. 

 

Wobec braku uwag Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował przejście 

do następnego punktu obrad sesji. 

 

9. Sprawozdanie Burmistrza Szczawna-Zdroju z działalności 
w okresie między sesjami. 

 

Sprawozdanie Burmistrza Szczawna-Zdroju z działalności w okresie między 

sesjami zostało załączone do aplikacji POSIEDZENIA.PL. i stanowi 

załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zaprosił do dyskusji. 
 

 

Wobec braku uwag Ł. Różycki Przewodniczący Rady Miejskiej w Szczawnie-

Zdroju zaproponował przejście do następnego punktu obrad sesji. 

 
 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Szczawno-Zdrój. 
 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Szczawno-Zdrój został załączony do aplikacji POSIEDZENIA.PL. 
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Na prośbę Burmistrza Skarbnik Miasta przedstawiła ww. projekt uchwały. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej Ł. Różycki zaprosił do dyskusji. 

 

Wobec braku uwag odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Szczawno-Zdrój. 

 

Uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Szczawno-Zdrój została podjęta jednogłośnie w głosowaniu: za- 13, 

przeciw- 0, wstrzymało się od głosu- 0, obecnych podczas głosowania- 13 

radnych, za- 13, przeciw- 0, wstrzymało się od głosu- 0, obecnych podczas 

głosowania- 13 radnych, w głosowaniu udziału nie  brała radna 

E. Piotrowska, radna A. Wilk. 

 

Projekt i podjęta uchwała stanowią załączniki nr 8 i 8a do protokołu 

 

Następnie Ł. Różycki Przewodniczący Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju 

zaproponował przejście do następnego punktu obrad sesji. 

 
 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 
2024. 

 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2024 został 

załączony do aplikacji POSIEDZENIA.PL. 

 

Na prośbę Burmistrza Skarbnik Miasta przedstawiła ww. projekt uchwały. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej Ł. Różycki zaprosił do dyskusji. 

 

W dyskusji udział wzięli: radny J. Kaczanowski, Skarbnik Miasta. 
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Następnie odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie 

zmian w budżecie gminy na rok 2024. 

 

Uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2024 została podjęta 

jednogłośnie w głosowaniu: za- 13, przeciw- 0, wstrzymało się od głosu- 0, 

obecnych podczas głosowania- 13 radnych, w głosowaniu udziału nie  brała 

radna E. Piotrowska, radna A. Wilk. 

 

Projekt i podjęta uchwała stanowią załączniki nr 9 i 9a do protokołu. 

 

Następnie Ł. Różycki Przewodniczący Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju 

zaproponował przejście do następnego punktu obrad sesji. 

 

12. Podjęcie uchwały w sprawie emisji obligacji oraz określenia 

zasad ich zbywania, nabywania i wykupu. 

 

Projekt ww. uchwały został załączony do aplikacji POSIEDZENIA.PL. 

 

Na prośbę Burmistrza Skarbnik Miasta przedstawiła ww. projekt uchwały. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej Ł. Różycki zaprosił do dyskusji. 

 

W dyskusji udział wzięli: radny J. Kaczanowski, Skarbnik Miasta. 

 

Wobec braku uwag odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały 

w sprawie emisji obligacji oraz określenia zasad ich zbywania, 

nabywania i wykupu. 

 

Uchwała w sprawie emisji obligacji oraz określenia zasad ich zbywania, 

nabywania i wykupu została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu: za- 13, 

przeciw- 0, wstrzymało się od głosu- 0, obecnych podczas głosowania: 13 

radnych, w głosowaniu udziału nie  brała radna E. Piotrowska, radna A. Wilk. 
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Projekt uchwały i podjęta uchwała stanowią załączniki nr 10 i 10a do 

protokołu. 

 

Następnie Ł. Różycki Przewodniczący Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju 

zaproponował przejście do następnego punktu obrad sesji. 

 

13. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zasad 

wynajmowania lokali i pomieszczeń wchodzących w skład 
mieszkaniowego zasobu Uzdrowiskowej Gminy Miejskiej 

Szczawno-Zdrój. 

 

Projekt ww. uchwały został załączony do aplikacji POSIEDZENIA.PL. 

 

Na prośbę Burmistrza głos zabrała Pani Kierownik Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Szczawnie-Zdroju. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej Ł. Różycki zaprosił do dyskusji. 

 

Wobec braku uwag odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie zasad wynajmowania lokali 

i pomieszczeń wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu 

Uzdrowiskowej Gminy Miejskiej Szczawno-Zdrój. 

 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie zasad wynajmowania lokali 

i pomieszczeń wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Uzdrowiskowej 

Gminy Miejskiej Szczawno-Zdrój, została przyjęta jednogłośnie 

w głosowaniu: za- 13, przeciw- 0, wstrzymało się od głosu- 0, obecnych 

podczas głosowania: 13 radnych, w głosowaniu udziału nie  brała radna 

E. Piotrowska, radna A. Wilk. 

 

Projekt uchwały i podjęta uchwała stanowią załączniki nr 11 i 11a do 

protokołu. 
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Następnie Ł. Różycki Przewodniczący Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju 

zaproponował przejście do następnego punktu obrad sesji. 

 

14. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia 

strefy płatnego parkowania, ustalenia wysokości stawek opłaty za 
postój pojazdów samochodowych na drogach publicznych w strefie 

płatnego parkowania, sposobu pobierania opłat i określenia 
wysokości opłaty dodatkowej. 

 

Projekt ww. uchwały został załączony do aplikacji POSIEDZENIA.PL. 

 

Na prośbę Burmistrza głos zabrała Pani Kierownik Wydziału Gospodarki 

Komunalnej. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej Ł. Różycki zaprosił do dyskusji. 

 

Wobec braku uwag odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia strefy płatnego 

parkowania, ustalenia wysokości stawek opłaty za postój pojazdów 

samochodowych na drogach publicznych w strefie płatnego 

parkowania, sposobu pobierania opłat i określenia wysokości opłaty 

dodatkowej. 

 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia strefy płatnego 

parkowania, ustalenia wysokości stawek opłaty za postój pojazdów 

samochodowych na drogach publicznych w strefie płatnego parkowania, 

sposobu pobierania opłat i określenia wysokości opłaty dodatkowej została 

przyjęta jednogłośnie w głosowaniu: za- 13, przeciw- 0, wstrzymało się od 

głosu- 0, obecnych podczas głosowania: 13 radnych, w głosowaniu udziału 

nie  brała radna E. Piotrowska, radna A. Wilk. 

 

Projekt uchwały i podjęta uchwała stanowią załączniki nr 12 i 12a do 

protokołu. 
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Następnie Ł. Różycki Przewodniczący Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju 

zaproponował przejście do następnego punktu obrad sesji. 

 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zaopiniowania projektu Audytu 

Krajobrazowego Województwa Dolnośląskiego. 
 

Projekt ww. uchwały został załączony do aplikacji POSIEDZENIA.PL. 

 

Na prośbę Burmistrza głos zabrała Pani Kierownik Wydziału Gospodarki 

Komunalnej. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej Ł. Różycki zaprosił do dyskusji. 

 

Wobec braku uwag odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały 

w sprawie zaopiniowania projektu Audytu Krajobrazowego 

Województwa Dolnośląskiego. 

 

Uchwała w sprawie zaopiniowania projektu Audytu Krajobrazowego 

Województwa Dolnośląskiego została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu: 

za- 13, przeciw- 0, wstrzymało się od głosu- 0, obecnych podczas 

głosowania: 13 radnych, w głosowaniu udziału nie  brała radna 

E. Piotrowska, radna A. Wilk. 

 

Projekt uchwały i podjęta uchwała stanowią załączniki nr 13 i 13a 

do protokołu. 

 

Następnie Ł. Różycki Przewodniczący Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju 

zaproponował przejście do następnego punktu obrad sesji. 

 

 
16. Wnioski radnych i udzielanie na nie odpowiedzi. 

 

Radny J. Kaczanowski wspomniał o tzw. łapaczu wody na ul. Nizinnej 

przy ul. Akacjowej- radny zgłosił, że jest zamulony i poprosił o czyszczenie. 
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Burmistrz odpowiedział, że czyszczenie wszystkich kratek, spustów jest 

kontynuowane. Wykonuje to firma CEROMA. Do końca tygodnia powinniśmy 

być gotowi. Ma to być udrożnione/ wyczyszczone. 

Radny J. Kaczanowski zgłosił, że lampa na ul. Kasztanowej została 

naprawiona, za co podziękował. 

Radny J. Kaczanowski poinformował, że światła na przejściu dla pieszych 

sprawdzają się. 

Radna U. Wójcik zgłosiła, że Mieszkańcy ul. Potockiego proszą 

o jak najszybszą naprawę kostki brukowej, która została zniszczona poprzez 

ulewy i wylewanie wody z piwnicy. 

Radny Z. Różycki zapytał czy jest możliwość, by przy ul. Chopina 17 

powrócił pas. 

Burmistrz odpowiedział, że jeśli chodzi o oznakowanie poziome to było ono 

modyfikowane w trakcie oddawania do użytku obwodnicy- europejki. Tam 

był kiedyś pomalowany pas. Jednak była tu sugestia taka, by ich nie 

odtwarzać. To jest tzw. przejście sugerowane. Tak to zostało przyjęte 

i zrealizowane. Zapytamy o tą kwestię Starostwo i Zarząd Dróg Krajowych. 

 

17. Informacje i komunikaty. 
 

• Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka poinformował, 

że udało się zebrać kwotę 2.300 zł i za te środki zakupiono niezbędne 

urządzenia czy przedmioty do czyszczenia tego wszystkiego co 

negatywne zostało po powodzi: m. in. łopaty, obuwie gumowe. 

Pozostało 2,46 zł i zostanie przekazane to na cele charytatywne. 

Wiceprzewodniczący zgłosił, że razem z radnym J. Kaczanowskim 

odwiedzili 2 hurtownie i 2 markety. 

• Radny A. Sikoń zgłosił następujące sprawy: 

1. zawnioskował, aby dostawić psi pakiet na ul. Stwosza przy nr 20, 

2. radny zapytał o pomoc powodziową dla przedsiębiorców: 

Burmistrz odpowiedział, że jest informacja o tym na stronie 

internetowej tut. Urzędu i na Facebooku Uzdrowiskowej Gminy 

Miejskiej Szczawno-Zdrój – o Karkonowskiej Agencji Rozwoju 
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Regionalnego, która będzie pośredniczyć w przekazywaniu pomocy 

kierowanej z Rządu do przedsiębiorców zatrudniających do 50 

pracowników; 

3. radny zapytał o petycję Mieszkańców ul. Mickiewicza, 

Burmistrz odpowiedział, że ta sprawa jest w trakcie rozpatrywania; 

4. radny zgłosił, że przed przejściem dla pieszych w okolicach kościoła 

jest wymyta wyrwa w gruncie, wymaga naprawy. 

• Radna A. Pisarska zapytała w imieniu radnej E. Piotrowskiej 

i poprosiła o zwrócenie uwagi na kwestię: przy ul. Kolejowej przy 

trakcie pieszo-rowerowym: krawężniki, które są przy zjeździe są za 

wysokie. 

Burmistrz odpowiedział, że prace są w trakcie i poprosił o cierpliwość. 

• Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że w dniu 

01.10.2024 r odbędzie się szkolenie dla radnych w trybie on-line. 

• Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że do dnia 

30.09.2024 r. należy składać wnioski do budżetu na rok 2025. 

• Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że następna sesja 

Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju odbędzie się w dniu 

22.10.2024 r. (wtorek). Ustalona godzina to 9.30. 

 

18. Zamknięcie obrad. 
 

Na tym Przewodniczący Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju zamknął obrady 

VI sesji Rady Miejskiej w  Szczawnie-Zdroju. 

 

 

Przebieg sesji został transmitowany oraz zarejestrowany za pomocą 

urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk i umieszczony w Internecie pod 

linkiem: https://szczawnozdroj.posiedzenia.pl. 

  

Protokół sporządziła:       Protokół sprawdzili:            Sesji przewodniczył:  

Maja Rutowska                  A. Pisarska                            Ł. Różycki 

A. Motyka                                                                                                                                 

 

B.  
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WYKAZ ZAŁĄCZNIKÓW DO PROTOKOŁU: 

 

1. Lista obecności radnych.   

2. Lista gości. 

3. Porządek obrad.  

4. Informacja Dyrektora Zespołu Szkolno-Przedszkolnego im. Przyjaciół 

Przyrody w Szczawnie-Zdroju o stanie realizacji zadań oświatowych za rok 

szkolny 2023/2024. 

5. Informacja dot. realizacji form wypoczynku dzieci i młodzieży 

w czasie wakacji w 2024 r. 

6. Informacja na temat realizacji imprez sportowych na terenie miasta 

od 1.01.2024 r. do 31.08.2024 r. 

7. Sprawozdanie Burmistrza Szczawna-Zdroju z działalności w okresie 

między sesjami. 

8-13a. Projekty uchwał i uchwały. 

14. Link do nagrania obrazu i dźwięku (na stronie 1). 

 

 


